
Zápis z jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

konané dne 30. 11. 2023 

v prostorách GrilTour v Protivanově 

 
 

Přítomni:    dle prezenční listiny (viz. příloha č. 1) 

Hosté:      Miloslav Vybíhal – za společnost Montáže inženýrských sítí 

Marian Fiedler – za společnost Montáže inženýrských sítí 

Ing. Petr Fiala – za Vodárenskou akciovou společnost 

Ing. Pavel Mikulášek – za Vodárenskou akciovou společnost 

Zdeňka Calábková – účetní svazku  

 

 

Zahájení jednání VH v 16:35 hod 

 

Bod 1 - Zahájení 

Jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále jen VH, Svazku) bylo zahájeno předsedou 

svazku panem Petrem Kolářem, (dále jen předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné, včetně hostů 

a konstatoval, že jednání VH bylo svoláno v souladu se Stanovami Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále 

jen Stanov). Informace o konání jednání VH včetně návrhu programu, byla 14. 11. 2023 zaslána všem 

členům VH a současně zveřejněna na webových stránkách Svazku.  

Předsedající následně seznámil s doplněním a změnou programu. K tomu nebyly žádné připomínky ani další 

doplnění. Valná hromada program jednohlasně schválila. 

 

Program:      

 

1. Zahájení  

2. Zpráva o činnosti svazku 

3. Zpráva provozovatele vodovodu 

4. Vodné na rok 2024 

5. Prezentace VAS Boskovice  

6. Projednání vstupu svazku do Sdružení obcí a svazků obcí, z. s. 

7. Rozpočtová opatření 

8. Návrh rozpočtu svazku na rok 2024 

9. Střednědobý výhled rozpočtu svazku na roky 2025 – 2029 

10. Projednání plánu inventur 

11. Diskuse 

12. Usnesení, závěr. 

 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

Dle prezenční listiny je přítomno 13 členů valné hromady a dle Stanov je toto jednání schopno rozhodovat 

a usnášet se. 

O průběhu jednání VH se pořizuje zápis, který musí podepsán ověřovateli. Předsedající navrhl 

zapisovatelkou paní Zdeňku Calábkovou, ověřovateli zápisu z jednání starostu obce Rozstání pana Petra 

Krause a starostku obce Niva paní Lucii Pavlíkovou. 

 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

 

Předsedající dále navrhl do návrhové komise starostu obce Vysočany pana Josefa Ovada a starostu městyse 

Drahany pana Milana Marka. 
 



Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje program, zapisovatele, ověřovatele zápisu a návrhovou komisi 

 

Dále bylo konstatováno, že zápis z minulého jednání VH byl ověřen, zveřejněn na webových stránkách 

svazku a nebyly proti němu vzneseny námitky. Při dnešním jednání byl opět předložen k nahlédnutí. 

 

Bod 2 – Zpráva o činnosti svazku 

Předsedající seznámil přítomné se zprávou o činnosti svazku, která je přílohou zápisu. 

Valná hromada bere na vědomí zprávu o činnosti svazku 

 

Bod 3 – Zpráva provozovatele vodovodu  

Za provozovatele vystoupil, pan Miloslav Vybíhal. Představu o budoucím provozování vodovodu 

společností Montáže inženýrských sítí nenastínil, doporučil Svazku navázat spolupráci se společností VAS 

Boskovice. Dále společně s panem Marianem Fiedlerem seznámili přítomné se zprávou provozovatele 

vodovodu za rok 2023. Zpráva je přílohou zápisu. 

Valná hromada bere na vědomí zprávu provozovatele vodovodu za rok 2023. 

 

Bod 4 – Vodné na rok 2024 

Zástupce provozovatele, pan Vybíhal, navrhl výši vodného pro rok 2024 95,52 Kč včetně DPH za 1m3. 

Členové doporučili zvýšení vodného tak, aby část vodného určena do fondu obnovy infrastruktury svazku 

činila 10 Kč z ceny bez DPH za 1m3. 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schválila vodné pro rok 2024 ve výši 97,76 Kč vč. DPH /1m3, z toho 10,- Kč /1m3 

bude nájemné určené pro potřebu obnovy infrastruktury svazku  

 

Bod 5 – Prezentace VAS Boskovice 

Zástupci Vodárenské akciové společnosti, a.s., divize Boskovice v obsáhlé a detailní prezentaci představili 

možnost budoucí spolupráce. 

Valná hromada bere na vědomí informace od Vodárenské akciové společnost, a.s., divize Boskovice. 

 

 

Bod 6 – Projednáni vstupu svazku do Sdružení obcí a svazků obcí, z. s. 

Valná hromada projednala a schválila vstup Svazku obcí Drahanská vrchovina do Sdružení obcí a svazků 

obcí, z. s., projevila souhlas se Stanovami Sdružení obcí a svazků obcí, z. s a pověřila předsedu Svazku 

Drahanská vrchovina podáním přihlášky k 1. 1. 2024. 

 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje vstup Svazku obcí Drahanská vrchovina do Sdružení obcí a svazků obcí,  

z. s., souhlasí se Stanovami Sdružení obcí a svazků obcí, z. s a pověřuje předsedu Svazku Drahanská 

vrchovina podáním přihlášky k 1. 1. 2024 

 

Bod 7 – Rozpočtová opatření 

Účetní svazku seznámila přítomné s rozpočtovými opatřeními č. 3 a č. 4 schválenými předsedou svazku. 

Valná hromada bere na vědomí předsedou svazku provedené rozpočtové opatření č. 3/2023 a č. 4/2023 

 

Bod 8 – Projednání návrhu rozpočtu Svazku na rok 2024 

V rámci projednání rozpočtu navrhli přítomní zástupci členských obcí velmi výrazné navýšení investic 

určených do fondu obnovy. Reagovali tak na situaci, kdy je nezbytné již v příštím roce uskutečnit velké 

investice do obnovy vodovodní infrastruktury. 

V rámci rozpočtu bylo schváleno navýšení investičních příspěvků jednotlivých obcí. 

Tyto investice budou zahrnuty do rozpočtu jak na straně příjmů, tak na straně výdajů. 

 

Valná hromada navrhla zvýšení investičních příspěvků obcí na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč/obec plus 

200,-Kč/ obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 dle ČSÚ). 



Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje investiční příspěvky obcí na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč/obec plus 200,-

Kč/ obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 dle ČSÚ) 

 

Valná hromada projednala návrh změn v rozpočtu pro rok 2024 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje upravený rozpočet Svazku na rok 2024. 

 

Bod 9 – Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu svazku na roky 2025 - 2029 

Valná hromada navrhla cca osminásobné navýšení investic ve výdajích i v příjmech pro roky 2025-2029. 

Takto upravený návrh střednědobého výhledu rozpočtu svazku na roky 2025 – 2029 valná hromada 

schválila. 

 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje upravený střednědobý výhled rozpočtu svazku na roky 2025 – 2029 

 

Bod 10 – Projednání plánu inventur za rok 2023 

Předseda svazku seznámil přítomné s plánem inventur za rok 2023. K zajištění inventarizace byla zřízena 

tato inventarizační komise: 

Předseda – Bronislava Krénarová 

Člen – Zdeňka Calábková (účetní) 

Člen – Dana Hudcová 

 

Hlasování: pro: 13, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

Valná hromada schvaluje pán inventur za rok 2023. 

 

Bod 11 – Diskuse 

V diskusi se zástupci členských obcí shodli, že je nutné výrazně investovat do obnovy vodovodní 

infrastruktury. Zvažovali možnosti financování těchto investic. 

 

Bod 12 – Usnesení, závěr 

Pan Milan Marek přečetl přijatá usnesení a předsedající ukončil jednání valné hromady. 

 

 

Jednání valné hromady bylo ukončeno ve 20:54 hod. 

 

 

 

Zapisovatelka:   Zdeňka Calábková  ---------------------------------- 

 

 

Předseda svazku:  Petr Kolář   ---------------------------------- 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Petr Kraus       ---------------------------------- 

 

 

    Lucie Pavlíková  ---------------------------------- 


